英语写作用英语怎么说
写作是运用语言文字符号反映客观事物、表达思想感情、传递知识信息的创造性脑力劳动过程。那么你知道英语写作用英语怎么说吗?下面来学习一下吧。
写作的英语说法1：
writing
写作的英语说法2：
pencraft
写作的英语说法3：
penmanship
写作的相关短语：
英语写作 English Writing ; English Composition ; WRITING ; The Writing of English
论文写作 Thesis Writing ; Essay Writing ; Paper writing ; Dissertation
新闻写作 News Writing ; news written ; wNews style ; Writing for the Media
独立写作 Independent Task ; Independent writing ; independent construction ; The Independent writing Task
学术写作 academic writing ; Professional Writing ; Academic Reading ; Acpostemic Writing
综合写作 Integrated Task ; Integrated writing ; the integrated writing task
评论写作 Commentary Writing
分析写作 Analytical Writing ; Analytical Writing Assessment ; Integrated Task ; Integrdinedd writing
写作的英语例句：
1. His remedial teacher sees signs of progress in his reading and writing.
他的辅导教师发现了他在阅读和写作方面进步的迹象。
2. They will concentrate on teaching the basics of reading, writing and arithmetic.
他们将集中教授阅读、写作和算术基础知识。
3. He could imitate in speech or writing most of those he admired.
他能模仿大多数自己崇拜的偶像的讲话和写作风格。
4. His writing benefits from the shade of Lincoln hovering over his shoulder.
他的写作得益于他感到已故的林肯一直在他身后激励着他。
5. She writes under the nom de plume of Alison Cooper.
她用笔名艾莉森·库珀写作。
6. I used to write during my free periods at school.
过去我经常在课余时间写作。
7. They had left school at fifteen and were quite untutored in writing.
他们15岁就辍学了，几乎未接受过正式的写作训练。
8. As I write, a very interesting case has come to my notice.
在我写作过程中，一个非常有趣的案例引起了我的注意。
9. He will be devoting more time to writing, broadcasting and lecturing.
他将把更多时间用于写作、广播和作讲座。
10. I found solace in writing when my father died three years ago.
我父亲3年前去世的时候，我从写作中找到了安慰。
11. What is refreshing is the author's easy, conversational style.
让人耳目一新的是作者轻松自如的会话式写作风格。
12. I had plenty of space to write and sew.
我有足够的空间进行写作和缝纫。
13. It was not until 1974 that his ability to write gelled again.
直到1974年，他的写作才华才又得以发挥。
14. It was her first try at authorship and proved a great success.
这是她第一次尝试写作，结果证明非常成功。
15. Polish up your writing skills on a one-week professional course.
上为期一周的专业课，提高你的写作技能。
